
 
 
 
Motie kurk infill op kunstgras 
 
 
De Gemeenteraad van Hengelo, in vergadering bijeen op 22 november 2016, 
 
 
Constaterende dat: 
• Het college de kadernota sport en bewegen heeft vastgesteld. 
• Deze nota de basis vormt voor de uitvoeringsprogramma’s, waaronder Uitvoeringsprogramma 

Sportaccommodaties. 
• In de kadernota en het Uitvoeringsprogramma gesproken wordt over aanleg van kunstgrasvelden. 
• De gemeente Hengelo een belangrijk deel van de aanlegkosten van de kunstgrasvelden voor haar rekening 

neemt (“40% kostendekkende huur”). 

 
Overwegende dat: 
• Er grote onduidelijkheid en onzekerheid is over de gezondheidseffecten van het rubbergranulaat dat als 

infill voor de kunstgrasvelden gebruikt wordt. 
• Er alleen al via de 2.000 voetbalvelden in Nederland er 2.000 x 500 kg = 1.000.000 kg per jaar rubberkorrels 

in het milieu verdwijnt. 
• Kurkkorrels een duurzaam en milieuvriendelijk alternatief voor rubberkorrels zijn. 
• Hengelo duurzaamheid als kernwaarde in haar beleid en uitvoering van beleid hanteert. 

 
Draagt het college op:  
• Bij aanleg en onderhoud van kunstgrasvelden kurk in plaats van rubbergranulaat als infill toe te passen, of 

een andere infill als dat duurzamer en milieuvriendelijker blijkt te zijn. 

 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
 
GroenLinks 
Jan Evers 

Burger Belangen 
Annie Doornbos 

  

 


